
Referat  

Bestyrelsesmøde i Vasehus Rideklub 
19. november 2024 kl. 17.00-20.00 

Sekretariat, hal 2 

 

Deltagere: Gitte, Ane, Elisa og Kirsti  

Fraværende: Charlotte 

Elisabeth deltager kl. 19:30-20:00 

 

Referent: Kirsti 

 

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde  

a. Referatet er godkendt 

 

2) Opsamling fra sidste mødereferat: 

a. Skift af bank - Møde aftales med Susanne, Kirsti og bank med henblik på et skift. 

i. Charlotte afventer mødedato og Charlotte har igen rykket. Sker der ikke noget, 

fremsender vi et par mulige datoer og ser om det hjælper.  

b. Medlemmer i restance har været alt for højt – se informationer fra kassereren 

c. Sponsorskilte – se informationer fra kassereren 

 

3) Informationer ved formanden 

a. DK Rosetter er solgt, og fortsætter under ny ejer.  

 

4) Informationer fra kassereren 

a. Medlemmer i restance. Følgende rutine er implementeret: 

i. Slut januar og slut august skal der følges ekstra op på betalinger. Er der 

restancer, skal der rykkes både pr mail og sms. 

ii. Der skal rykkes primo hver måned og Rykker 1 sendes senest d. 10 i måneden.  

iii. Rykker to sendes d. 25. i måneden 

iv. Der bliver efterfølgende måned forsøgt at hæve igen for den ubetalte, samt nye 

faktura. 

v. Er der ikke betalt 10 dage efter Rykker 2, skal Elisabeth informeres. 

vi. Bliver der ikke betalt, kan medlemmet ikke modtage undervisning før alt 

udestående er betalt.  

b. Sponsorskilte - der skal fremover betales fra skiltene bliver hængt op i hallerne 

i. Eksempel:  

1. Et skilt hænges op d. 15/8 

2. Ditte giver besked til Susanne på bogholderi@vasehusrideklub.dk.  

3. Susanne sørger for fakturering fra 1/9 til den måned hvor den årlige 

fakturering finder sted.  

a. (Beløbet regnes ud som Årlig beløb / 12 x antal måneder til årlig 

fakturering) 

ii. Herefter faktureres der én gang årligt 

5) Hjælperfest d. 31. januar 2025. 

a. Mad fra Det lille slagteri med hjælper som sidste år. 

b. Indbydelse skal ud prima januar 2025. Kirsti opdaterer og sender til Gitte, som sørger 

for udsendelse.  



 

6) Dansk Rideforbund (DRF) ekstra ordinær repræsentantskabsmøde 7. december 2024 kl. 

10:00, Dalum Landbrugsskole, Landsbrugsvej 65, 5260 Odense S. 

a. Klubben deltager i repræsentantskabsmødet. 

b. Klubben følger distriktets anbefaling om mistillid til formand, men ikke til resten af 

bestyrelsen. 

c. Klubben stemmer for Kimi Nielsen som ny formand for Dansk Rideforbund 

 

7) Elevskolecup – afløser for Susanne 

a. Ingen ansøgninger modtaget 

 

8) Vasehus folder  

a. Alle bestyrelsesmedlemmer printer 20 hver i farver, så har vi 100 i alt 

b. Der skal findes eller indkøbes plexiglasholder  

 

9) Juleshow 8. december 

a. Der skal findes julemand 

b. Klubben skaffer juletræ skaffes 4 m 

c. Juniorudvalg bedes arrangere pyntning af juletræ 

d. Der skal købes ind, opstilles borde, pyntes mv. 

 

10) Dressurudvalg: 

a. Brunt hegn til baneopdeling.  

i. Kan der findes en, der vil lave hegnet, dækker klubben alle udgifter. Der må 

gerne blive lavet 2 mere end der normalt bliver anvendt, så der er til spring 

også. 

b. Sponsorgaver til dressurstævner 

i. Der bedes om penge til indkøb af sponsorgaver fra dressurudvalget. Klubben må 

bede om yderligere information om omkostninger i form af et budget pr stævne 

dressur / spring. 

c. Stævneskilte 

i. Klubbens skilte må ikke stå ikke stå ude ved flagene. De står i det nye 

dommertårn. 

 

11) 50x70 Udendørs Ridebane (Fast punkt, men vi afventer nærmere omkring fond før vi 

kommer videre) 

a. Prisoverslag (i alt for bane alene: 1.659.500kr): 

i. Pris på sokkel og bund, uden ebbeflod system og top lag: 382.000 inkl. moms. 

(Elisabeth og Steffen kan dække omkostning) 

ii. Der er modtaget et prisoverslag på 1.277.500kr (ud over de 382.000kr).  

b. Hertil kommer udgifter til hegn omkring hele 50x70 banen, dressurhegn, bogstaver, lys 

mv. 

c. Viborg lover afklaring d. 26. november 2024 på om vi kan forvente støtte, og i givet 

fald måske også hvornår støtten kan forventes. 

 

12) Ridecentret, Elisabeth med fra 19:30 

a. Lyd og betjening af det - Højtalere hyler stadig indimellem i hal 1 

i. Der må IKKE slukkes for anlægget. 

ii. Elisabeth skal kontakte Henrik ved problemer eller hvis noget hyler. Det går 

hurtigere end hvis det skal igennem bestyrelsen. 



b. Ønske fremsat om spejlvæg i hele enden af hal 2. Priser og muligheder undersøges 

nærmere. 

i. Punktet er sat i bero. 

c. Ridehjelme til rytterne (Charlotte undersøger og bestiller)  

i. Der skal skrives på dem med hvid pen, 2 x str. Xs, 2 x str. 56-58, 2 x str. 58-61 

ii. De er sat i bestilling ved stald-direkte. Afventer leveringstidspunkt?! 

d. Juleshow – program 

i. Elisabeth skaffer underholdning, kane og kanefører 

ii. Ane laver indbydelse 

e. Dressurudvalg 

i. Baneforhold – banerne virker igen meget hårde. 

1. Elisabeth snakker med Steffen omkring harvning 

ii. Elevstævne på Equipe, undersøges om det er muligt (blot info) 

 

13) Eventuelt 

a. Opsadlingskursus – mulige løsninger diskuteres 

 

14) Næste mødedato  

a. Tirsdag d. 21. januar 2025 


